



MUNICIPAL

Gazette

MUNICIPALE

DE—OF

Montreal

Quatrième année No. 11
Fourth year -

15 Avril 1907
April

Les abonnements sont reçus chez
Le Trésorier de la Ville de Montreal,
Hôtel de Ville

Les autres communications doivent
être adressées au directeur de
"LA GAZETTE MUNICIPALE"
Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
The City Treasurer of Montreal
City Hall

All other communications should be
addressed to the managing-editor of
"The Municipal Gazette"
City Hall

TELEPHONE: MAIN 4240

Paraît le lundi matin

Published every Monday
morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions a year

Payables d'avance
Payable in advance

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

OPINIONS LEGALES

Réclamation de la Cie "Electric Tool Steel Co."
au montant de \$750

DÉPARTEMENT EN LOI

Montréal, 11 mars 1907.

Au Président et aux Membres de la Commission de la Voirie.

Re: RÉCLAMATION DE LA CIE "ELECTRIC TOOL STEEL Co." POUR \$750.00.

Messieurs,

Ayant pris communication de la résolution de votre Commission, en date du 29 janvier dernier, référant au Département en Loi, pour recommandation, le consentement à règlement de la part de M. H. Max, de la "Union Mercantile Company", représentant la "Electric Tool Steel Co." pour une somme de \$750, la réclamation que cette dernière prétend avoir contre la Cité de Montréal pour 2,359 lbs d'acier qu'elle lui aurait vendu, nous sommes d'avis:

Qu'en vertu de la charte et des règles du Conseil, aucune Commission ne peut faire de contrats pour la fourniture de marchandises ou de matériaux de quelque genre que ce soit, entraînant une dépense de \$500 ou au-dessus, payable à un moment donné ou annuellement, à moins que des soumissions n'aient été dûment demandées et que tel contrat n'ait été ratifié par le Conseil sur rapport à cet effet de la Commission ayant juridiction.

Or, les formalités exigées par la charte, concernant la vente à la Cité de Montréal, par "l'Electric Tool Steel Co", de 2,359 lbs d'acier, pour la somme de \$750, n'ont pas été observées.

La Commission de la Voirie ne désirait que 100 lbs d'acier et on lui en a envoyé 2,359 lbs.

Nous avons déjà avisé, dans notre opinion du 3 novembre, votre Commission de ne recevoir de la marchandise de la Compagnie que jusqu'à concurrence de 100 lbs et de la payer pour autant. Si maintenant la Ville désire en acquérir une plus grande quantité, il n'y a que le Conseil qui peut autoriser un tel achat sans soumission.

Nous avons l'honneur d'être, messieurs, vos très humbles et obéissants serviteurs,

L.-J. ETHIER,

Procureur et Avocat en chef de la Cité,

(Pour les Avocats de la Cité.)

LEGAL OPINIONS

Claim of the Electric Tool Steel Co.
for \$750.

LAW DEPARTMENT.

Montreal, March 11th. 1907.

To the Chairman and Members of the Road Committee.

Re: CLAIM OF THE ELECTRIC TOOL STEEL Co., FOR \$750.00.

Gentlemen,

Having taken communication of your Committee's resolution, dated the 29th January last, referring to the Law Department, for approval the offer on behalf of Mr. H. Max, of the Union Mercantile Co., representing the Electric Tool Steel Co., to settle for a sum of \$750 the claim of said Company against the City of Montreal for 2,359 lbs of steel sold by them to the City, we are of opinion:

That in virtue of the charter and of the rules of Council, no Committee can enter into a contract for the supply of goods or materials of any kind whatever, involving the expenditure of \$500 or upwards, payable at one time or annually, unless tenders have been called for and unless such contract has been ratified by Council upon a report to that effect from the Committee having jurisdiction.

Now, the formalities required by the charter concerning the sale to the City of Montreal by the Electric Tool Steel Co., of 2,359 lbs. of steel for the sum of \$750, were not complied with.

The Road Committee asked only for 100 lbs. of steel and 2,359 lbs. were delivered.

We have already advised your Committee, in our opinion of the 3rd of November, to receive the goods from the Company only to the amount of 100 lbs. and to pay for so much.

Should the City desire to purchase a larger quantity of the goods in question, the Council alone can authorize said purchase without any tenders being called for same.

We have the honor to be, gentlemen, your most humble and obedient servants,

L. J. ETHIER,

Chief City Counsel and Attorney,

(For the City Attorneys.)